




VHF Fiberglass Antenna 0,9 m

 The new KS-21 is the perfect antenna for small boats and RIBs. With only 90 cm length it guarantees the same performance of 150 cm length VHF antennas. Anti - UV high gloss finish and 100% WATERPROOF. The new vinyl plastic cap, navy blue, provides a quality, finished appearance to the antenna and it's extremely resistant to high temperatures. The 5 m top performance RG 58 cable completes the characteristics of the KS-21, an antenna that is perfect for its design and construction.

 La nuova KS-21 è l'antenna ideale per le piccole imbarcazioni e per i gommoni. In soli 90 cm di lunghezza garantisce le medesime prestazioni delle antenne lunghe 150 cm. Brillante verniciatura ultra bianca con filtro anti UV e totale impermeabilizzazione interna 100% WATERPROOF. Il nuovo copripunta in vinile blu ultraresistente ad alte temperature e i 5 m di cavo RG 58 top performance fornito in dotazione completano le caratteristiche di questa antenna perfetta per concezione e costruzione.

 Die neue KS-21 ist die perfekte Antenne für kleine Boote und RIBs. Mit nur 90 cm garantiert sie jedoch die gleiche Leistung, wie die 150 cm UKW Antennen. Spezielle Farbe mit Anti - UV Filter und 100% WATERPROOF. Der neue Vinylaufsatz in marineblau gibt der Antenne ein qualitätsveredeltes Aussehen und ist extrem widerstandsfähig gegen hohe Temperaturen. Das 5 m Top Performance RG 58 Kabel vollendet die Besonderheiten der KS-21, einer Antenne die perfekt ist aufgrund ihres Designs und Herstellung.

- ▶ Ideal for RIBs and small boats
- ▶ 100% WATERPROOF Antenna
- ▶ Anti - UV high gloss finish
- ▶ 5 m top performance RG 58 CU MIL



Technical specifications

Frequency	156-162 MHz
Impedance	50 ohm
Electrical length	1/2 λ
V.S.W.R.	< 1,5:1
Polarization	Vertical
Gain	3 dB
Max power input	50 W
DC Ground	Yes
Whip material	Fiberglass
Ferrule	Reinforced nylon
Coaxial cable	5 m RG 58 CU MIL
Mounting	1" x 14 thread
Length	0,9 m
Weight	0,39 kilo

